

* 訂購表格 Order Form *

請將訂單傳真至 (852) 2870 1205 或 電郵至rcnsw@fuhong.org
Please fax or email your order form to (852) 2870 1205 / rcnsw@fuhong.org

聯絡人姓名Contact person :

聯絡電話Contact number : (辦公室Office) (手提 Mobile)

請選擇取貨方式Please select your option : (A) 自取Takeaway 或or (B) 送貨Delivery

(A) 取貨日期Pick up Date :

(B) 送貨日期Delivery Date : 送貨時間Delivery Time :

送貨地址Delivery Address :

送貨收費Delivery Fee : 港島區H.K. Island / HK\$80 · 九龍區 KLN. / HK\$100 · 新界區 N.T. / HK\$150
離島及偏遠地區Outside urban areas / 價錢另議 Negotiable

購物滿以下金額可獲免費送貨服務Delivery fee will be waived upon any order above the following amount :
港島區 H.K. Island / HK\$800 九龍區 KLN. / HK\$1000 新界區 N.T. / HK\$1200
離島及偏遠地區Outside urban areas / 價錢另議 Negotiable

收到訂單後將致電確認相關資料 · 如有任何查詢 · 請致電 (852) 2214 2589

Our staff will call you back to confirm your order. For further enquiries, please call (852) 2214 2589



* 為免向隅，旺季期間（聖誕、新年、中秋及復活節等）敬請在兩星期前預訂；大量訂購（10盒以上），則請於三星期前預訂。
* Please kindly place the order(s) 2 weeks in advance during the peak seasons (Christmas, Chinese New Year, Mid-autumn festival and Easter etc); 3 weeks in advance for bulk purchase (10 boxes or above).

產品名稱 Description	單價 Unit Price	數量 Quantity		金額 Amount(HK\$)
		4件裝 4 Pcs Package	10件裝 10 Pcs Package	
1 粒粒朱古力曲奇 Chocochips	4件裝/4Pcs Package - HK\$18 -	盒 BOX	袋 BAG	\$
2 麥麥提子曲奇 Oat and Raisins		盒 BOX	袋 BAG	\$
3 鬆香牛油曲奇 Butter Crispy		盒 BOX	袋 BAG	\$
4 合桃脆條曲奇 Walnut Trunk	10件裝/10Pcs Package - HK\$38 -	盒 BOX	袋 BAG	\$
5 薑之魔法曲奇 Ginger Magic		盒 BOX	袋 BAG	\$
6 杏仁可可曲奇 Almond Co Co	10件裝/10Pcs Package - HK\$38 -	盒 BOX	袋 BAG	\$
7 繽紛彩虹指印曲奇 Jam de' Rainbow		盒 BOX	袋 BAG	\$
8 濃香咖啡曲奇 Coffee Deluxe		盒 BOX	袋 BAG	\$
9 甲等曲奇(黑櫻子) Little Ladybug (Poppyseeds)		盒 BOX	袋 BAG	\$
10 康姨曲奇禮盒 Gift - Box *	HK\$108		盒 BOX	\$
11 康姨高貴禮籃 Luxury Hamper	HK\$550		籃 PCS	\$
12 康姨曲奇花籃 Floral Cookie Basket	HK\$600		籃 PCS	\$
13 康姨特製曲奇 Customized Cookies	另議 Negotiable		件 PCS	\$
* 康姨曲奇禮盒內含五款口味；包括：粒粒朱古力曲奇、麥麥提子曲奇、鬆香牛油曲奇、合桃脆條曲奇及濃香咖啡曲奇。 Gift - Box (5 Flavour) included Chocochips, Oat and Raisins, Butter Crispy, Walnut Trunk, Coffee Deluxe		+ 送貨收費Delivery Fee : \$		
訂購熱線Hotline : 2214 2589		合計 Total Amount : \$		

餅房地址：香港仔 漁光道85號 扶康會康復中心 西翼4樓

4/F, West Wing, FHS Rehabilitation Centre, 85 Yue Kwong Road, Aberdeen, H.K.

網址 Website : WWW.fuhong.org

2016年12月版

扶康會
Fu Hong Society

承接
壽筵回禮包、Party禮物包
敬老愛心包、歡迎問價！

極致手造曲奇 · 細味品嚐 ·



康姨餅房 (Madam Hong's Bakery) 乃扶康會毅誠工場所營辦的專業餅房；榮獲『UPS基金會』及社會福利署『攜手扶弱基金』贊助成立，並持有香港食物環境衛生署「烘製麵包餅食店」牌照。康姨餅房是由專業餅師以及一群殘疾人士所組成的團隊營運。因此，在您消費購買曲奇之同時，亦造就了殘疾人士職業培訓及就業機會，別具意義。

Madam Hong's Bakery, a professional bakery established by Ngai Shing Workshop of Fu Hong Society, has been granted a bakery license by Food and Environmental Hygiene Department. Beside, Madam Hong's Bakery is sponsored by "The UPS Foundation" and "Partnership Fund for the Disadvantaged" of Social Welfare Department as well. And it is operated by a team of professional pastry chefs and persons with disabilities. It is meaningful that you have helped create job opportunities for persons with disabilities at any purchase.



齊建共融社會 · TOGETHER WE BUILD A SOCIETY FOR ALL



1. 粒粒朱古力曲奇 Choco chips

朱古力餅加上澳洲朱古力粒，最適合懂得欣賞朱古力魅力的你。
Cookie with chocolates from Australia, full of chocolate charm.



3. 鬆香牛油曲奇 Butter Crispy

加入香濃的法國牛油，散發幽香，口感鬆化。
Crispy cookie made by France butter, really tasty.



5. 薑之魔法曲奇 Ginger Magic

煙煙朥朥的滋味薑粒，配上鬆脆的曲奇餅，幻化出獨特美味，不容錯過。
Chewy ginger with crispy cookie. Taste more than you could imagine.



7. 繽紛彩虹指印曲奇 Jam de' Rainbow

嚴選杏粒，配以色彩繽紛的鮮味果醬，口感獨特，一試難忘。
Selected apricot with fresh jam, unforgettable taste.



2. 麥麥提子曲奇 Oat and Raisins

加入美國燕麥、提子營養豐富又健康。
Cookie with selected American oat and raisin, tasty and healthy.



4. 合桃脆條曲奇 Walnut Trunk

加入香濃的法國牛油及美國合桃，口感鬆脆。
American walnut and France butter an ideal composition.



6. 杏仁可可曲奇 Almond Co Co

香脆的杏仁偶遇濃郁的可可，天作之合，絕配！
Perfect match with Almond and CoCo. I bet you will love it!



8. 濃香咖啡曲奇 Coffee Deluxe

散發濃郁咖啡香氣，令人回味，一試難忘。
Rich coffee taste, exclusively for coffee upholders.



9. 甲等曲奇(黑櫻子) Little Ladybug (Poppy seeds)

四年一度的「香港展能節」被譽為「殘疾人士技能奧運會」。2015年6月，扶康會毅誠工場工友阿瓊憑著其獨創的「甲虫曲奇」在當中贏得「一等獎」。阿瓊在籌備時嘗有過不少憂慮，但在導師的鼓勵和指導下，她的信心與日俱增；經過不斷努力嘗試，阿瓊最終能把心中的想法及期望實現出來，烘焙出名符其實的「甲」等曲奇。在過程中，阿瓊明白到積極行動是面對挑戰的最好方法，而自我肯定就是給自己的最佳禮物。願大家品嚐「甲等曲奇」的同時，也能細味箇中意義，積極面對人生。
The quadrennial Hong Kong Abilitylympics is regarded as the 'Olympics of Abilities' for persons with disabilities. In June 2015, 'Ah King', a workmate of Fu Hong Society Ngai Shing Workshop, won the Gold Award of cookies baking in the competition through producing creative and exclusive cookies named 'Little Ladybug Cookies'. In the course of preparing for the competition, Ah King had much to worry. Nevertheless, with the encouragement and guidance from her instructor, her confidence increased day after day. Through repeated attempts, Ah King was eventually able to actualize her wish by producing the 'Little Ladybug Cookies'. During the process, Ah King realizes that pro-activeness is the best way of tackling challenges and self-affirmation is the best gift to oneself. We wish that everyone could appreciate the meaning behind and live a positive life while tasting the 'Little Ladybug Cookies'.



「曲奇禮品」· 精緻包裝曲奇產品 ·

10. 康姨曲奇禮盒 Gift - Box

你可以一次過品嚐多款曲奇，或想送給親友，我們還有康姨曲奇禮盒；禮盒高貴大方，內有多款曲奇，送禮大方得體。
The luxury gift box with 5 flavors. An ideal choice as a gift.



108% (每30PCS)

11. 康姨高貴禮籃 Luxury Hamper

包裝精美的康姨禮籃，由康姨曲奇，配以精選外國進口食品而成。包括：皇牌康姨曲奇禮盒1盒、香醇紅餐酒1支、進口RUOTE(約500g)1盒、高級原粒杏仁(約206g)1瓶，再配以進口羅勒香草蕃茄Pasta醬汁(約690g)1瓶。如此高貴配搭，絕對是佳節送禮不二之選。

The Luxury Hamper with elegant packing is an ideal choice as a gift for seasonal greetings. The hamper consists of:
x1 Madam Hong's Cookie Gift Box,
x1 bottle of Red Wine,
x1 box of Route,
x1 bottle of Salted Apricot,
x1 bottle of Passato Di Pomodoro Fesco.



550% (可根據預算訂製，價錢另議)

12. 康姨曲奇花籃 Floral Cookie Basket

由曲奇搭配而成的花籃呈現美感與情趣，絕對是致賀或送禮的佳品。加上夾附具祝福、慶賀的心意小咭片，讓曲奇花籃頓時變得溫馨又可愛；讓收到花籃的人倍感驚喜。
A vintage floral cookie basket with colorful jam's bud. What a warm season greeting to your close friend.



600% (可根據預算訂製，價錢另議)

「客製曲奇」· 訂造曲奇 · 由您話事 ·



13. 康姨特製曲奇 Customized Cookies

我們可以按客人要求定製特別造型和大細的特色曲奇，甚至可以在牛油味道突出的康姨曲奇之上噴上不同圖案或文字；趣味盎然，是禮品中之首選。We also provide customized gift for your special event. With different icing on the cookies, and self-designed message card, we sure it can make your gift more unique and meaningful.



餅房外觀，好靚！



專業設備，做出好味道！



學員們用心製作曲奇！



出爐曲奇，好香！